
 

 

Rapport från styrelsemöte 10/8 2014 

Styrelsen lämnar här en kort rapport från sitt senaste sammanträde 10/8 -14.  All information finns 
naturligtvis även tillgänglig via vår hemsida  www.skeppsvik.net 

 
Ekonomi 
Årets debitering av avgifter är genomförd och har till stora delar fungerat bra. Behov av 
uppföljning/kontroll av vissa inlämnade uppgifter ansågs nödvändig. 
Föreningens likviditet rapporterades som god. 
 
Vatten, vägar, avlopp mm 
Årets beläggningsarbete av del av föreningens vägnät är upphandlad och planerad att genomföras 
under september. Det som kan hindra ett genomförande är om vädret ”sätter käppar i hjulen”. 
Under punkten diskuterades också problematiken med för höga hastigheter inom området. 
 
Höststädning 
Belystes behovet av en ny ordning för hur städning i området skall hanteras och genomföras 
framgent.  
Årets städdagar genomförs såsom tidigare. 
 
Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde genomförs i föreningslokalen söndag den 14 september 2014. 
 
 
 
Kontakta styrelsen.  
Har du någon fråga du vill anmäla så kontakta föreningens ordförande Thomas Blomkvist, e-
mejl thomasblomkvist3@gmail.com eller någon annan i styrelsen (se hemsidan). Vår vägfogde Ove 
Fredriksson når du på mobil 070 311 9555 
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